

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ В ХРАМЕ ПОКРОВА ПРЕСВЯТОЙ БОГОРОДИЦЫ В НАЯКЕ
(даты по гражданскому календарю)

А П Р Е Л Ъ 2019	Начало службы	БОГОСЛУЖЕНИЕ
6 суббота	6:30 веч.	В с е н о щ н а я с Л и т ь ё й .
7 воскрес.	9:30 утра	Нед. 4-я Вел. Поста. БЛАГОВЕЩЕНИЕ. Часы и Литургия Св. Василия Великого.
10 среда	6:30 веч.	Утренняя с чтением Великого Канона Св. Андрея Критского
11 четверг	8:30 утра	Часы, Вечерня и Литургия Преждеосвященных Даров.
12 пятница	6:30 веч.	У т р е н я - Похвала Пресвятой Богородицы.
13 суббота (Акафистная)	7:00 утра 6:30 веч.	Похвала Пресвятой Богородицы. Часы и Литургия Св. Иоанна Златоуста . В с е н о щ н а я .
14 воскрес.	9:30 утра	Нед. 5-я Вел. Поста. Преп. Марии Египетской. Лит. Василия Вел.
18 четверг	6:30 веч.	У т р е н я .
19 пятница	8:30 утра 6:30 веч.	Часы, Вечерня и Литургия Преждеосвященных Даров. Утренняя Лазаревой Субботы.
20 суббота	8:30 утра 5:00 дня 6:30 веч.	Лазарева Суббота. Часы и Литургия Св. Иоанна Златоуста. <u>Исповедь с 5:00 часов дня.</u> В с е н о щ н а я с Л и т ь ё й . Освящение Вербов.
21 Вербное воскрес.	9:30 утра 4:00 дня	ВХОД ГОСПОДЕНЬ ВО ИЕРУСАЛИМ. Часы и Литургия. Соборование Владыкой Николаем и общая трапеза.
23 вторник	6:30 веч.	У т р е н я .
24 среда	8:30 утра 6:30 веч.	Великая среда. Часы, Вечерня и Литургия Преждеосвящ. Даров. Утренняя Великого Четверга.
25 Великий четверг	8:30 утра 6:30 веч.	Часы, Вечерня и Литургия Св. Василия Великого. У т р е н я с ч т е н и е м 12-ти Евангелий.
26 Великий пятник	8:30 утра 2:00 ч. 6:30 веч.	Царские Часы святого и Великого Пятка. Вечерня с выносом Плащаницы. Утренняя, Плачь Богородицы. Крестный Ход с Плащаницей
27 Великая суббота	9:30 утра 7:00 веч. 11:30 ночи	Часы, Вечерня и Литургия Св. Василия Великого. Освящение куличей от 7 до 8 ч. вечера. Полунощница.
28 Воскрес.	12:00 ночи 3:00ч. дня	Пасхальная Заутреня и Литургия. ПАСХА ГОСПОДНЯ. Пасхальная Вечерня.
29 Светлый пон.	9:30 утра	Пасхальная Утренняя и Литургия. Крест. ход. Общая трапеза.
МАЙ	МАЙ	
4 суббота	6:30 веч.	В с е н о щ н а я с Л и т ь ё й .
5 воскрес. <i>Нет литургии в Наяке</i>	НовоДивеево 9:30 утра 1:00 дня 6:30 веч.	Неделя Фомина. Богослужение в монастыре Ново-Дивеево. - Встреча Архидиакона и Литургия. Панихиды на кладбище монастыря Ново-Дивеево. В с е н о щ н а я с Л и т ь ё й в Наяке.
6 понед.	8:30 утра	Св. Великомуч. Георгия Победоносца. Часы и Литургия.

Напоминание: 5 Мая - Фомино - Литургии нет в Наяке.

SCHEDULE OF DIVINE SERVICES AT THE HOLY VIRGIN PROTECTION CHURCH in NYACK
(civil calendar dates)

APRIL 2018	Service begins	DIVINE SERVICE
6 Saturday	6:30 PM	Vigil with blessing of bread, wheat, wine and oil.
7 Sunday	9:30 AM	4th Sunday of Lent. THE ANNUNCIATION. Hours & Liturgy of St. Basil the Great.
10 Wednesday	6:30 PM	Matins with reading of the Great Canon of St. Andrew of Crete.
11 Thursday	8:30 AM	Hours, Vespers & Liturgy of Presanctified Gifts.
12 Friday	6:30 PM	Matins with Akathist to the Mother of God.
13 Akathist Saturday	7:00 AM 6:30 PM	Hours & Liturgy of St. John Chrysostom. Vigil.
14 Sunday	9:30 AM	5th Sunday of Lent. St. Mary of Egypt. Liturgy of St. Basil the Great.
18 Thursday	6:30 PM	Lenten Matins.
19 Friday	8:30 AM 6:30 PM	Hours, Vespers & Liturgy of Presanctified Gifts. <i>Lazarus Saturday Matins.</i>
20 Saturday	8:30 AM 5:00 PM 6:30 PM	<i>Lazarus Saturday.</i> Hours & Liturgy of St. John Chrysostom. Confession beginning at 5:00 PM Vigil with Litia & blessing of palms.
21 Sunday	9:30 AM 4:00 PM	PALM SUNDAY. Hours and Divine Liturgy. <i>Sacrament of Holy Unction by Bishop Nicholas</i> , followed by dinner for all with His Grace, prepared by our Sisterhood.
23 Tuesday	6:30 PM	Matins and First Hour.
24 Wednesday	8:30 AM 6:30 PM	Great Wednesday. Hours, Vespers & Liturgy of Presanctified Gifts. Great Thursday Matins.
25 Great Thursday	8:30 AM 6:30 PM	Great Thursday. Hours, Vespers & Liturgy of St. Basil the Great. Matins with reading of the 12 Passion Gospels.
26 Great Friday	8:30 AM 2:00 PM 6:30 PM	Royal Hours of Great Friday. Vespers with the bringing out of the Shroud of Christ. Matins - Lamentations, Procession with the Shroud.
27 Great Saturday	9:30 AM 7:00 PM 11:30 PM	Hours, Vespers & Liturgy of St. Basil the Great. Blessing of kulichi between 7:00 and 8:00 P.M. Nocturnes
28 Sunday	12:00AM 3:00 PM	Paschal Matins and Liturgy. CHRIST'S RESURRECTION Paschal Vespers.
29 Monday Bright Monday	9:30 AM	Paschal Matins, Hours & Liturgy with Cross Procession. Paschal Lunch in church hall.
MAY		
4 Saturday	6:30 PM	Vigil with blessing of bread, wheat, wine and oil.
5 Sunday <i>no Nyack liturgy</i>	9:30 AM 1:00 PM 6:30 PM	Thomas Sunday. Services in "Novo Diveevo". Hierar. Liturgy. Pannihidas at cemetery of "Novo Diveevo" in Spring Valley. Vigil with Litia in Nyack.
6 Monday	8:30 AM	<i>Holy Great-martyr George.</i> Hours & Liturgy.

Please NOTE : Liturgy will NOT be held in Nyack on Thomas Sunday, May 5th.